
 

 

 

 

 

 
Årsmötesprotokoll 2022 
 
Datum: 220427 
 
Plats: Virtuellt möte via Microsoft Teams 
 
Antal närvarande medlemmar: 22 personer, alla med rösträtt, ingen som röstar via ombud. 
 
Närvarande styrelsemedlemmar: Samuel Carlsson 
   Jesper Karlsson 
   Johanna Pettersson 
   David Lindgren 
   Jan Ottosson 
   Vendela Adolfsson 
 
 
1. Föreningens ordförande Samuel Carlsson hälsade mötets deltagare välkomna och 

förklarade SOIFs årsmöte för öppnat. 

2.  Till ordförande för årsmötet valdes Samuel Carlsson. 

3.   Till sekreterare för årsmötet valdes Johanna Pettersson. 

4.   Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Jenny Utbult samt Elin Sahlmark. 

5.   Dagordningen godkändes. 

6.   Årsmötet ansågs av mötet vara stadgeenligt utlyst. 

7.  Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse: 

- Verksamhetsberättelsen för år 2021 lästes upp av mötets ordförande Samuel 

Carlsson. Mötet beslutade att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna.  

 

 

Sveriges Ortopedingenjörers Förening 



8.  Föredragning av revisorernas berättelse: 

- Revisor Sara Kallin redovisade föregående års revisionsberättelse vilken visar 

på att föreningen har en mycket god ekonomi.   

9. Fastställande av resultat och balansräkning: 

- Kassör Jan Ottosson redogjorde för fastställande av resultat och balansräkning: 

o Ökade utgifter jämfört med år 2020, orsaker är kostnader relaterade 

till den nya hemsidan och att utgifterna för Ortopediskt Magasin ökat. 

Anledningen till detta är att föreningen under föregående år fått fler 

medlemmar och således är det fler som får tidningen. 
o SOIFs ekonomi är fortsatt god. 

o Årsmötet finner resultat och balansräkning för år 2021 godkänd. 

10. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2021. 

11.  Val av styrelseledamöter: 

- Till ordförande valdes Vibeke Musoke-Muwanga på 2 år (nyval). 

- Till sekreterare valdes Duarte Quaresma på 1 år (fyllnadsval). 

- Styrelsen får i uppdrag att tillsätta en adjungerande vice sekreterare under 

året (fyllnadsval).  

- Från och med 220428 består styrelsen av följande medlemmar:  

o Ordförande   Vibeke Musoke-Muwanga 

o Vice ordförande  Jesper Karlsson 

o Sekreterare  Duarte Quaresma 

o Vice sekreterare  Ej tillsatt 

o Kassör  Jan Ottosson 

o Vice kassör  Vendela Adolfsson 

12. Val av revisorer (två stycken): 

- Sara Kallin (omval) 

- Peter Sandberg på Vetterstadens revisionsbyrå (omval) 

13.  Val av valberedning (tre stycken, varav en sammankallande): 

- Samuel Carlsson (nyval) 

- Anna Mortimer, sammankallande (omval) 

- David Lindgren (nyval) 

14. Val av ledamöter till stipendiekommitté och forskningskommitté: 

- Stipendiekommittén: Hanna Knall McShane (omval) 

- Stipendiekommittén: Ulla Hellstrand Tang (omval) 

- Forskningskommittén: Magnus Lilja (omval) 

- Forskningskommittén: Louise Klevbo (nyval) 

15. Val av representant för Ortopediskt Magasin: 

- Jenny Utbult (omval) 

16. Fastställande av medlemsavgifter för nästkommande år: 



- Beslut om att behålla medlemsavgiften på 300:- 

17. Fastställande av arvode till styrelsen för nästkommande år: 

- Beslut enligt styrelsens förslag om att arvoden fortsatt inte ska utgå, dock ska 

styrelsens medlemmar kunna ges ekonomiska förutsättningar för att t.ex. gå 

en för yrkeskategorin relevant utbildning eller liknande.  

18.  Propositioner från styrelsen: 

- Proposition 1 – Beslut om att anta föreslagen proposition som innebär att 

tidigare ”Arbetsordning” för Forskningsfondens kommitté ändras till ”Stadgar”. 

Propositionen måste antas även vid nästföljande årsmöte. 

- Proposition 2 – Beslut om att anta föreslagen proposition som även den måste 

antas även vid nästföljande årsmöte. 

o Styrelsen är ansvarig för förvaltning av forskningsfondens medel i 

stället för som tidigare forskningskommittén. 

o Breddning av antalet möjliga sökande. 

19. Inga motioner från enskild medlem har kommit in. 

20.  Övriga frågor: 

- Föreningens ekonomi – fråga från Sara Kallin om hur SOIFs medel förvaltas då 

ekonomin är mycket god. Svar från styrelsen är att bl.a. att 2 000 000 kronor 

förvaltas på så sätt att det alltid ska finnas avkastning som ska användas till 

Forskningsfondens utbetalningar.  

- Resestipendiet – tilldelas Elin Sahlmark för en resa där hon ska studera 

Functional Electrical Stimulation. 

- Öppet brev som skrivits till bl.a. sjukförsäkringsminister m.fl. – diskussion kring 

innehållet i brevet. Förslag om att diskussionen förs vidare kring ersättnings- 

och upphandlingsmodeller vid OTB:s höstmöte. 

- Sara Kallin lyfter att Ortopedingenjörsutbildningen nu fått ackreditering av 

ISPO.  

- Sara Kallin berättar även att det fortfarande finns platser att söka till höstens 

utbildning då antalet ansökande har sjunkit jämfört med tidigare år.  

21.  Ordförande förklarade mötet avslutat och tackade mötesdeltagarna för 

medverkan.  

 

Vid protokollet    Justerare 

 

-------------------------------------------  ----------------------------------------- 

Johanna Pettersson   Jenny Utbult 

 

    ------------------------------------------ 



    Elin Sahlmark 


